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Protokół nr 11/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 19 września 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Beata Zając   - radca prawny w Starostwie Powiatowym  

      w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pan Jerzy Kolman    - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

6. Pan Tomasz Stanik   - kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

7. Pani Monika Kania   - p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego  

        w Kępnie 

8. Pan Grzegorz Wróbel   - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

9. Pani Sylwia Walczak   - z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa  

                                                        i Ochrony  Środowiska w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu  
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10. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

                    Sportu i Promocji w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu 

11. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

             Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

          (SP ZOZ) 

12. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki  

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu  

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

 

1. Otwarcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z VIII, IX i X posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, 

Pajęczno, Sieradz, Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie 

powiatu wieluńskiego w 2023 r. - temat sesyjny.  

6. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 r. na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej nr 4512E na 

odcinku Bojanów - Toplin w gminie Skomlin - kontynuacja sprawy z CXCII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r.  

7. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy  

ul. Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z VI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 
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8. Zapoznanie z odpowiedzią Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi na pismo 

Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.94.2024 z dnia 17.07.2024 r.  

w sprawie realizacji projektu pn. „Budowa linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew-Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy  

z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zbycie drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych  

i ustalenia stawki za  zbycie drewna. 

10. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r.  

- temat sesyjny.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 1,50 m2 w celu sprzedaży 

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z Z.P.H.U. „Wiktor” pow. 1,50 m2 znajdującej się na holu na I kondygnacji 

budynku szkoły I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Wieluniu  

z przeznaczeniem na sprzedaż produktów spożywczych, na okres od dnia 

01.10.2024 r. do dnia 30.09.2027 r. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego o pow. 36,20 m2  

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego  

o pow. 36,20 m2 ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, na okres od dnia 

01.10.2024 r. do dnia 31.03.2025 r.  

13. Rozpatrzenie wniosku PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/8, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, gmina Wieluń, 

celem budowy przyłącza kablowego niskiego napięcia 0,4 kV typu YAKXS  

4x35 mm2 wraz ze złączem kablowo-pomiarowym ZK1+ZP1.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe perspektywy w transformacji”.  
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowoczesne technologie w transformacji”.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe umiejętności w transformacji”.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2025.  

18. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 04.12.2023 r. w sprawie 

zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz 

z Ośrodka do miejsca zamieszkania.  

19. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025.  

20. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą umowy z dostawcą na zadanie pn. „Dostawa, 

montaż, konfiguracja i uruchomienie systemu parkingowego na terenie SP ZOZ  

w Wieluniu” - kontynuacja sprawy z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 14.08.2024 r. 

21. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 26.08.2024 r. 

22. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2024 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.08.2024 r. 
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23. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres I-VI 2024 r.) - temat sesyjny.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w Radzie Porozumienia 

oraz powołania członków Zespołu Operacyjnego do opracowania i wdrażania 

Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

28. Sprawy bieżące.  

29. Wolne wnioski.  

30. Zamknięcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ na 5 członków Zarządu, jest obecnych 5 członków 

Zarządu Powiatu.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, 

że mają do wprowadzenia do porządku obrad 5 dodatkowych punktów i pierwszym 

jest punkt pn. „Podjęcie decyzji co do zawarcia ugody mediacyjnej w sprawie 

sądowej z powództwa Konsorcjum Hucz o zapłatę 1 950 000 zł lub dalszego 

prowadzenia sporu”. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem tego punktu do porządku 

obrad. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie decyzji co do zawarcia 

ugody mediacyjnej w sprawie sądowej z powództwa Konsorcjum Hucz o zapłatę 

1 950 000 zł lub dalszego prowadzenia sporu” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że ten punkt zostanie wprowadzony jako punkt 11. Następnie powiedział,  

że kolejnym punktem do wprowadzenia jest: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zaciągnięciu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.”. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem 

tego punktu do porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zaciągnięciu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.” (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że ten 

punkt zostanie wprowadzony jako punkt 27. Następnie powiedział, że kolejnym 

punktem do wprowadzenia jest: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających 

na zawarciu umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, któremu zostaną 

powierzone czynności związane z organizacją i obsługą emisji obligacji.”. Zapytał,  

kto jest „za” wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zawarciu umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, któremu 

zostaną powierzone czynności związane z organizacją i obsługą emisji obligacji.” 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że ten 

punkt zostanie wprowadzony jako punkt 28. Następnie powiedział, że kolejnym 

punktem do wprowadzenia jest: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu.”. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem tego 

punktu do porządku obrad. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.” (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że ten 

punkt zostanie wprowadzony jako punkt 29. Następnie powiedział, że kolejnym 

punktem do wprowadzenia jest: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie opracowania układu wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.”. Zapytał, kto jest 

„za” wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie opracowania układu wykonawczego - do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że ten 

punkt zostanie wprowadzony jako punkt 30. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku z wprowadzonymi punktami. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Przyjęty porządek posiedzenia:  

 

1. Otwarcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z VIII, IX i X posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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5. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, 

Pajęczno, Sieradz, Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie 

powiatu wieluńskiego w 2023 r. - temat sesyjny.  

6. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 r. na zadanie 

polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej nr 4512E  

na odcinku Bojanów - Toplin w gminie Skomlin - kontynuacja sprawy z CXCII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r.  

7. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy  

ul. Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z VI posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 

8. Zapoznanie z odpowiedzią Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi na pismo 

Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.94.2024 z dnia 17.07.2024 r.  

w sprawie realizacji projektu pn. „Budowa linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew-Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy  

z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zbycie drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych  

i ustalenia stawki za  zbycie drewna. 

10. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r.  

- temat sesyjny.  

11. Podjęcie decyzji co do zawarcia ugody mediacyjnej w sprawie sądowej  

z powództwa Konsorcjum Hucz o zapłatę 1 950 000 zł lub dalszego prowadzenia 

sporu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 1,50 m2 w celu sprzedaży 

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z Z.P.H.U. „Wiktor” pow. 1,50 m2 znajdującej się na holu na I kondygnacji 

budynku szkoły I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Wieluniu  

z przeznaczeniem na sprzedaż produktów spożywczych, na okres od dnia 

01.10.2024 r. do dnia 30.09.2027 r. 
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego o pow. 36,20 m2 

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

o pow. 36,20 m2 ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, na okres od dnia 

01.10.2024 r. do dnia 31.03.2025 r.  

14. Rozpatrzenie wniosku PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/8, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, gmina Wieluń, 

celem budowy przyłącza kablowego niskiego napięcia 0,4 kV typu YAKXS  

4x35 mm2 wraz ze złączem kablowo-pomiarowym ZK1+ZP1.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe perspektywy w transformacji”.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowoczesne technologie w transformacji”.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe umiejętności w transformacji”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2025.  

19. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 04.12.2023 r. w sprawie 

zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania.  
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20. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025.  

21. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą umowy z dostawcą na zadanie pn. „Dostawa, 

montaż, konfiguracja i uruchomienie systemu parkingowego na terenie SP ZOZ  

w Wieluniu” - kontynuacja sprawy z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 14.08.2024 r. 

22. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 26.08.2024 r. 

23. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2024 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.08.2024 r. 

24. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres I-VI 2024 r.) - temat sesyjny.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w Radzie Porozumienia 

oraz powołania członków Zespołu Operacyjnego do opracowania i wdrażania 

Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na zaciągnięciu 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na zawarciu umowy 

z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, któremu zostaną powierzone czynności 

związane z organizacją i obsługą emisji obligacji.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

33. Sprawy bieżące.  

34. Wolne wnioski.  

35. Zamknięcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z VIII, IX i X posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

uwagi do protokołów? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 8/2024 z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu, protokołu nr 9/2024 z IX posiedzenia 

Zarządu Powiatu oraz  protokołu nr 10/2024 z X posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 8/2024 z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu, protokół nr 9/2024 z IX 

posiedzenia Zarządu Powiatu oraz  protokół nr 10/2024 z X posiedzenia Zarządu 

Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, Pajęczno, 

Sieradz, Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2023 r. - temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił kierowników 

nadzorów o zabranie głosu i omówienie sprawozdań.  

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu omówił 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Pan Tomasz Stanik - kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie omówił 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Pani Monika Kania - p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie omówiła 

przedmiotowe sprawozdanie. 

Pan Grzegorz Wróbel – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

omówił przedmiotowe sprawozdanie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał o aktualną 

sytuację powodziową, czy są jakieś zagrożenia na ich terenie? 

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że nie ma, a mówiąc o rzece Warcie, to na chwilę obecną jej stan, 

przepływ jest w średnich stanach. Natomiast rzeka Oleśnica jest w stanie wysokim, 

ale uchodzi do rzeki Warty, która ma niski stan i w miejscu gdzie uchodzi  

jest na tę chwilę stan niski. Oglądając konferencje związane z powodzią, wydaje się, 

że ich ta tragedia omija, ale tak jak mówi się na tych konferencjach nie są uspokojeni, 

ale nie przewidują gorszej sytuacji, jak ta, która była w lutym tego roku. Wtedy  

był podwyższony stan rzeki Warty.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że widzi, że 

Liswarta ma dosyć podniesiony stan i zapytał, czy nie ma w związku z tym 

zagrożenia. 

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że Liswarta uchodzi do Warty, która na chwilę obecną jest w stanie 

średnim, więc nawet gdyby jej stan ze średniego, podniósłby się na wysoki,  

to nie powinno być takiego zagrożenia, jakie jest na południu kraju. Poza tym tutaj 

rzeka Warta jest dosyć szeroka, więc woda rozchodzi się w tym korycie, które może 

jej więcej pomieścić, bez podnoszenia się poziomu. Jednak nie zmienia to faktu,  

że to jest żywioł i różne sytuacje mogą mieć miejsce, a wystarczy, że popada dwa dni 

i wtedy może być różnie. Jednak prognozy są optymistyczne.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy Warta  

na terenie powiatu wieluńskiego jest cały czas monitorowana. 

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, Warta i jej dopływy. Dodał, że jeżeli miałby mówić 

o zagrożeniach, to większymi zagrożeniami są te mniejsze rzeki, typu Pyszna,  

niż Warta. Obserwują teraz, po weekendowych opadach dosyć wysoki stan wody 

w korycie Pysznej, co sprawia, że tegoroczne utrzymanie kanału wieluńskiego, gdzie 

wykonawca rozpoczął pracę, ale ze względu na wysoki stan wody musiał na kanał 

przedłużycki przerzucić ludzi i muszą poczekać, aż ta woda opadnie, bo nie będzie 

w stanie wykonać roboty tak dokładnie, jakby tego sobie życzyli. Zauważył, że kanał 

wieluński uchodzi do Pysznej, a jeżeli jest wysoki stan wody na rzece Pysznej 

to w kanale Wieluńskim też jest jej dużo.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nadzory 

wspierają obecnie te miejsca, w których obecnie jest trudniej? 

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu zapytał,  

czy pan starosta pyta o to, czy ich pracownicy są oddelegowani na południe? 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chodzi 

o to, czy są oddelegowani. 

Pan Jerzy Kolman - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że nie. Mają być jedynie pod telefonem.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma pytania w tym punkcie. Udzielił głosu radnemu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu podziękował pani Monice 

Kani za czyszczenie kanału Toplinek i chciałby prosić o jego dalsze czyszczenie, 

ponieważ on bardzo zarasta i ten przepływ jest bardzo ograniczony, co powoduje 

zalewanie pól i poprosił, żeby jako nadzór mieli Państwo wgląd nad wykonawcą, 

bo ostatni wykonawca trochę zrobił bałaganu na gminie Skomlin, więc prosi 

o doglądanie.  

Pani Monika Kania - p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie 

odpowiedziała, że byli ostatnio wyjaśniać te sytuacje i to, co tam jakiś płot był 

uszkodzony, to wyjaśniali i miało zostać to naprawione. Oni mają w umowach, 

że muszą swoje szkody ponaprawiać.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w takim razie 

prosi o nadzór i wykonanie w dalszej części tego kanału oraz chciałaby zwrócić 

uwagę, że bardzo często bobry robią tamę zaraz na początku, jadąc od strony 
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Dzietrzkowic po lewej stronie jest taki zagajnik i one bardzo często tam spuszczają 

jakieś drzewa i robią tamy, więc chciałby na to zwrócić uwagę, aby nadzór tam 

doglądał.  

Pani Monika Kania - p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie 

odpowiedziała, że jeżeli chodzi o tamy, to jak jest telefon, to oni jadą i otwierają  

te tamy. Więc jeżeli pojawi się taki problem, to prosi o telefon.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się ze sprawozdaniami. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniami Kierowników 

Nadzorów Wodnych: Kępno, Pajęczno, Sieradz, Wieluń i Wieruszów z działań 

podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 r. - temat sesyjny.  

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego na 2025 r. na zadanie polegające  

na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze powiatowej nr 4512E na odcinku 

Bojanów - Toplin w gminie Skomlin - kontynuacja sprawy z CXCII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

kierownika Panka o przedstawienie sprawy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowy materiał.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że można wójtowi 

wysłać wstępny kosztorys. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

pana kierownika o przygotowanie pisma do pana wójta z orientacyjnym kosztem  

ile by to kosztowało i czy współfinansowałby to? 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu poruszył kwestię inwestycji 

Skomlin-Wichernik.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są inne 

propozycje. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem i wysłaniem 

pisma do pana wójta. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu, po zapoznaniu z pismem Wójta Gminy Skomlin 

dotyczącym zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu wieluńskiego 

na 2025 r. na zadanie polegające na wykonaniu nakładki asfaltowej na drodze 

powiatowej nr 4512E na odcinku Bojanów - Toplin w gminie Skomlin - kontynuacja 

sprawy z CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 31.10.2023 r., 

jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zobowiązał Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu do przygotowania pisma do Wójta Gminy Skomlin o treści 

wskazanej przez Zarząd Powiatu na XI posiedzeniu w dniu 19.09.2024 r. (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy  

ul. Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja sprawy z VI posiedzenia Zarządu Powiatu 

w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

kierownika Panka o przedstawienie sprawy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowy materiał.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił 

o przygotowanie pisma, o którym mówił pan kierownik. Udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do sprawy inwestycji 

Skomlin-Wichernik.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

kierownik przygotuje pismo do pana wójta gminy Skomlin Grzegorza Marasa 

i przedstawi w tym piśmie orientacyjny koszt realizacji zakrycia tego rowu oraz 

zapyta, czy pan wójt będzie partycypował w kosztach. Zapytał, kto jest za takim 

rozwiązaniem tej sprawy. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu, po zapoznaniu się z pismem Wójta Gminy 

Skomlin dotyczącym zakrycia rowu przy ul. Mickiewicza w Skomlinie - kontynuacja 

sprawy z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r., 

jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zobowiązał Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu do przygotowania pisma do Wójta Gminy Skomlin o treści 

wskazanej przez Zarząd Powiatu na XI posiedzeniu w dniu 19.09.2024 r. (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z odpowiedzią Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi na pismo 

Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: KD.7126.94.2024 z dnia 17.07.2024 r.  

w sprawie realizacji projektu pn. „Budowa linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew-Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja  

sprawy z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.07.2024 r. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowy materiał.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy muszą 

napisać pismo do tych, którzy projektują?  
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że będą musieli podpisać wzór tej umowy, którą analizowali z panią 

mecenas. Takie porozumienie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z odpowiedzią Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi na pismo Zarządu Powiatu w Wieluniu znak: 

KD.7126.94.2024 z dnia 17.07.2024 r. w sprawie realizacji projektu pn. „Budowa linii 

łączącej linię kolejową nr 131 (Chorzew-Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) 

- kontynuacja sprawy z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

10.07.2024 r. 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zbycie drewna pochodzącego z wycinki drzew na drogach powiatowych  

i ustalenia stawki za  zbycie drewna. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowy materiał.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak było 

w poprzednich latach. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że w poprzednich latach była całkiem inna sytuacja.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że było po 250 zł i ludzie byli chętni. Teraz z ceną 250 zł,  
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to nie ma żadnego telefonu z zapytaniem o drewno. Powiedział, że zastanawia się 

nad zrobieniem ceny na 120 zł. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 150 zł. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zgodził się z tym, że 150 zł. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że w związku z tym będzie autopoprawka, że w §2 ustala się cenę zbycia na kwotę 

150 zł za m3 drewna. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały z poprawką.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 89/24 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie drewna pochodzącego z wycinki 

drzew na drogach powiatowych i ustalenia stawki za  zbycie drewna z poprawką 

do § 2, polegającą na ustaleniu ceny zbycia na kwotę 150 zł/m3 drewna (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r. - temat 

sesyjny. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotowy materiał.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania do sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

przedmiotowego sprawozdania. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 
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Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r. - temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu).   

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie decyzji co do zawarcia ugody mediacyjnej w sprawie sądowej  

z powództwa Konsorcjum Hucz o zapłatę 1 950 000 zł lub dalszego prowadzenia 

sporu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

mecenas Zając. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zauważył, że tutaj chodziło o masę asfaltową, ponieważ próbowali im udowodnić,  

że całą masę na tej inwestycji wbudowali po wojnie. Natomiast pamięć mają dobrą, 

ale ciężko było im to udowodnić, ale dzięki Facebookowi i zdjęciom, które były tam 

wrzucane, udało im się udowodnić, że ta masa w większości była przed wojną. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

podkreśliła, że nie mają na to dowodów i ona teraz już wprowadziła taką zmianę  

do umów, które zawierają, czyli dodała taki punkt, że nawet w sytuacji, kiedy Prawo 

budowlane nie wymaga prowadzenia dziennika budowy, to ich inspektor nadzoru  

ma prowadzić taki dziennik budowy i wpisywać daty wszystkich odbiorów, ponieważ 

nie wie, jakby sędzia do tego podszedł, a też to trochę niepoważne, że ich dowodem 

jest dokumentacja fotograficzna publikowana na Facebooku. Podkreśliła, że w sądzie 

trzeba będzie wskazać źródło pochodzenia tych fotografii, z uwagi na datę,  

czyli kiedy one były zamieszczane, ponieważ wtedy już były wykonane. Przekazała, 

że na ostatnim spotkaniu, na którym byli przedstawiciele firmy Hucz, przedstawiciele 

starostwa, Powiatowy Zarząd Dróg i inspektor nadzoru określono, które elementy 

rzeczywiście były wykonywane i ona wcześniej przesłała to zestawienie  

od pełnomocnika Hucza i w PZD inspektor nadzoru dokonał sprawdzenia, czy ilość 

zużytej masy na te konkretne odcinki przedstawiona w tym zestawieniu, jest 
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prawidłowa, czy nie zawyżono tutaj czegoś. I ona sprawdzała ceny z fakturami, które 

przedłożyli i z cenami, które były w ofercie i z fakturami, za które rzeczywiście 

kupowali na początku inwestycji. Stwierdziła, że po tym wszystkim co ona negowała, 

to w końcu dostali faktury. Jednak ona dlatego nie chciała uznać tych faktur, 

ponieważ razem z panem Kierownikiem PZD znaleźli, że w tym czasie oni mieli 

6 innych robót, więc trudno jest to przyporządkować. Ale jeżeli kupowali za tyle,  

to kupowali dla wszystkich inwestycji za tyle. W związku z tym ustalili,  

że to zwiększenie wynagrodzenia te za prace w I i II kwartale, to wyszło  

im 520 tys. zł. Wstępnie umówili się, że mogą złożyć taką propozycję ugody  

na połowę tej kwoty, którą rzeczywiście ponieśli i to będzie rozpatrzone.  

Ta propozycja została przedstawiona, łącznie z propozycją ugody, a formalnie jeżeli 

chodzi o tę ugodę, to na nie ma uwag, ponieważ jest tam zrzeczenie się roszczenia, 

co do reszty, że ona zakończy wszystko. Dodała, że przed przedłożeniem sprawy  

na Zarząd, a pisząc opinię dla Zarządu to kierowała się wytycznymi Prokuratury 

Generalnej i ujęła to, że muszą rozpatrywać dwie sprawy podejmując decyzję  

o ewentualnej ugodzie. Czyli czy uda im się więcej w sądzie oraz czy jest  

to gospodarne, czyli celowość i gospodarność, a te sprawy się łączą. Więc 

odpowiadając na pytanie o celowość i gospodarność to dochodzą do kwestii ile by im 

się udało zyskać w sądzie. Dodała, że to, co jest w tej ugodzie to jej zdaniem istnieje 

ryzyko, że sąd coś takiego zasądzi. Tutaj mają taką sytuację, że zawarli umowę  

w lipcu, a już pod koniec sierpnia weszły przepisy dotyczące waloryzacji w każdej 

umowie. Oni mieli pecha, bo gdyby mieli później tę umowę, to oni mieliby 

waloryzację. Dodała, że użyła kalkulatora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad i taka minimalna, obowiązkowa waloryzacja to wychodzi coś ponad  

500 tys. zł. U nich jest kwestia połowy tej kwoty, więc jest to korzystne, a sędziowie 

też mają obraz tego, że ta waloryzacja się należy. Większość wyroków  

jest zasądzających. Powiedziała, że nie wie, czy sędzia miałby takie zdanie, jak ona, 

że żądałby, aby jednak wszystkie te inwestycje, które prowadzili rozdzielili oraz  

nie wie też, czy byłby biegły taki, który byłby w stanie na podstawie ich 

rachunkowości rozdzielić wszystkie te inwestycje i koszty, a podejrzewa, że nie. 

Prawdopodobnie zrobiłby to też w jakiejś proporcji. To jest to, co oni zrobili w toku 

mediacji. Zakładając, że nic więcej sąd by nie dał, czego nie mogą być pewni,  

bo tutaj są jeszcze te z IV kwartału, gdzie też cena wzrosła dosyć dużo i tam było 

zużyte dużo masy. Jednak oni to wszystko na tym ostatnim spotkaniu mediacyjnym 

wyrzucili z kwestii rozważań. Jednak muszą pamiętać, że nie wiedzą, czy sąd 
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przychyli się do takiego podziału pół na pół, a poza tym dochodzą im odsetki za cały 

okres i koszty. Jej stanowisko jest takie, że ta ugoda jest korzystna dla powiatu  

i zakończy ten spór dając im pewność, co do sprawy. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że do tej sprawy jeszcze opinię przygotował pan skarbnik, więc poprosił  

o jej przedstawienie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że podpisanie takiej 

ugody jest jednoznaczne ze stwierdzeniem, że mają pieniądze na ten cel. Natomiast 

pieniądze są na cel wtedy, kiedy są umieszczone w budżecie. Zauważył, że tych 

środków na razie nie ma w budżecie i tymi zmianami, które teraz wprowadzają  

też one nie zostały wprowadzone, ponieważ nie mają tyle środków. Zapytał panią 

mecenas, czy można wstrzymać podpisanie ugody do listopada? Powiedział,  

że wtedy istnieje szansa zapłaty całej kwoty i tak by chciał zrobić, aby tę waloryzację 

zapłacić w 2024 roku, żeby już w projekcie budżetu na 2025 rok nie było tego 

zadania, zapłacić i skończone. Czy jest szansa podpisania tej ugody w listopadzie, 

bo wtedy będą wiedzieć, czy będą mieli te środki w roku 2024, czy nie, ponieważ  

jest szansa, że ta jakaś „kroplówka finansowa” z Ministerstwa Finansów może 

wpłynąć.  

 Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że dwa razy na ich wniosek było to przesuwane, a sąd dał im termin  

do końca września. Możliwe, że sąd przedłuży ten termin, ale wydaje jej się,  

że na pewno by przedłużył, gdyby była jasność sytuacji, że zgadzają się na ugodę, 

ale nie zgadzają się na płatność, a mieliby propozycję, że płatność do końca lutego 

2025 r., z opcją, że jeżeli będą środki, to chcą to zapłacić. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że tak by to można 

było przyjąć. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że taki zapis musiałby być w tej ugodzie.  

 Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że jeżeli Zarząd uzna, że chce tę ugodę, to trzeba to zakończyć, 

mówiąc, że zgadzamy się na tę kwotę. Ewentualnie można zaproponować raty. 

Natomiast odnośnie tego, o czym mówi pan skarbnik, czyli ten zapis, że 14 dni  

od zatwierdzenia przez sąd, to nie jest możliwy, ponieważ to jeszcze Rada 

Powiatu…. 



23 
 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy oni,  

jak podpiszą tę umowę, z tym zapisem, że zapłacą np. do końca lutego 2025,  

to oni muszą mieć już to zapewnione w budżecie w tym roku?  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli będą 

podpisywali ugodę, to muszą mieć na pewno, czyli jeżeli w roku 2024, to muszą mieć 

ją w budżecie 2024 r., a jeśli nie, to w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Więc jeżeli 

chodzi o 2025 r., to to zadanie musiałoby się znaleźć w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Dodał, że oni nie wiedzą, czy sąd… 

 Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że jak to będzie zgodny wniosek stron i oni się zgodzą, to myśli,  

że sąd.... To znaczy, jeżeli w ugodzie zapiszą konkretny termin, to oczywiście, że sąd 

to zatwierdzi. Natomiast jeżeli chcą znowu przedłużyć, to jeżeli będzie zgodny 

wniosek stron, to sędzia może coś mówić. Podobnie mediator – też chciałby mieć już 

tę sprawę zakończoną.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że on zrobiłby to tak, że przyjmują te warunki, ale proszą o wydłużenie terminu 

płatności. 

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy do listopada. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie i dodał, że uważa, że dłużej, aby mieli więcej czasu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że w opinii 

pana skarbnika jest zapis o ratach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że napisał  

o tych ratach, ale uważa, żeby zapłacić te 263 tys. zł albo w 2024 roku albo w 2025 r. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czyli wydłużona płatność do końca lutego następnego roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że do lutego,  

a jak się uda w tym roku, to byłoby najlepiej. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy są szanse zapłacić to w tym roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli dostaną 

dodatkowe środki, które są obiecane. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy w związku z powodzą, będą jakieś dodatkowe środki. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jemu się 

wydaje, że powódź to jest osobna sprawa, a te pieniądze muszą się znaleźć. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że rozumie 

ten tok myślenia i jest za, ale chciałaby odejść trochę od tematu i zapytać pana 

kierownika o jakość tych robót. Czy były jakież zastrzeżenia przy odbiorach,  

czy wszystko było w porządku? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że mieli inspektora, który był na budowie na bieżąco, więc nie było 

żadnych zastrzeżeń, a prace były wykonane wzorowo. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy teraz coś się dzieje. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, wszystko jest dobrze. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mogą 

zaproponować taki zapis w ugodzie, że płatność do lutego 2025 r. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że ona może proponować wszystko, ale czy oni aż tak daleko będą 

chcieli wydłużyć termin, to ona nie wie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli podejmują decyzję, że występują z wnioskiem do firmy… 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

dodała, że informują, że jest zgoda na zawarcie ugody, zgoda na ustaloną kwotę, 

a tylko termin płatności… 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że płatność 

w 2025 roku, do końca lutego? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że może do końca stycznia, bo jaka będzie różnica między styczniem 

a lutym? 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jeżeli 

będzie zapis do końca lutego 2025 r., to pan skarbnik może zapłacić nawet 

w grudniu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że różnica jest taka, 

że czasem w styczniu nie spływają wszystkie dochody tak, jak należy, a chodzi  

też o środki, które są na koncie fizycznie, a nie w planie. Dlatego mówi o tym lutym. 
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Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że rozumie, że Zarząd wyraża zgodę na zawarcie takiej ugody, wyraża 

zgodę na taką kwotę i wnosi o wynegocjowanie terminu płatności do końca lutego 

2025 r., przy czym w przypadku, jak będą dodatkowe środki, to płatność nastąpi 

wcześniej. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” takim rozwiązaniem. 

 

 

 

    Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na zawarcie ugody mediacyjnej oraz na ustaloną kwotę ugody (263.000,00 zł), wnosi 

o wynegocjowanie terminu płatności do końca lutego 2025 r., przy czym w przypadku 

pojawienia się dodatkowych środków, płatność nastąpi w roku 2024 (głosowało 

5 członków Zarządu). 

 Materiały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 1,50 m2 w celu sprzedaży  

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z Z.P.H.U. „Wiktor” pow. 1,50 m2 znajdującej się na holu na I kondygnacji budynku 

szkoły I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Wieluniu z przeznaczeniem  

na sprzedaż produktów spożywczych, na okres od dnia 01.10.2024 r. do dnia 

30.09.2027 r. 

 

 

   Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w ww. sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 90/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni  

1,50 m2 w celu sprzedaży produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu z Z.P.H.U. „Wiktor” pow. 1,50 m2 znajdującej się 

na holu na I kondygnacji budynku szkoły I Liceum Ogólnokształcącego  

im. T. Kościuszki w Wieluniu z przeznaczeniem na sprzedaż produktów 

spożywczych, na okres od dnia 01.10.2024 r. do dnia 30.09.2027 r. (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 90/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego o pow. 36,20 m2  

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu -  

dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego  

o pow. 36,20 m2 ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, na okres od dnia 

01.10.2024 r. do dnia 31.03.2025 r. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 91/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego o pow. 36,20 m2 w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka 

w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
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użytkowego o pow. 36,20 m2 ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, na okres  

od dnia 01.10.2024 r. do dnia 31.03.2025 r. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński ). 

Uchwała Nr 91/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 

30/8, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, gmina Wieluń, celem budowy przyłącza 

kablowego niskiego napięcia 0,4 kV typu YAKXS 4x35 mm2 wraz ze złączem 

kablowo-pomiarowym ZK1+ZP1. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Justynę 

Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Poprosił o przybliżenie tematu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, kto pokryje koszty 

oszacowania. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że koszty oszacowania 

zawsze ponosi inwestor, czyli zawsze spółka, koszty sporządzenia aktu notarialnego 

także ponosi spółka. Powiat z tego tytułu nie ponosi kosztów, otrzymuje  

za to rekompensatę w postaci jednorazowego odszkodowania. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu 

porozumienia z PGE Dystrybucja S.A. w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

porozumienia w ww. sprawie (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał czy służebność 

przesyłu występuje np. w drogach bądź gruntach powiatowych przy budowie 

kanalizacji, wodociągów. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tam nie występuje 

służebność, tylko opłaty za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym, które  

są w zakresie właściwości PZD. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu dopytał, co w przypadku 

budowy kanalizacji, wodociągów na gruntach, których właścicielem jest powiat. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że w powiecie nie było 

wniosku o zgodę na lokalizację tego typu urządzeń. Dodała, że służebność przesyłu 

ustanawia się do wszystkich płynów.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

naczelnik. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe perspektywy w transformacji”. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że uchwały  

z punktów: 15, 16 i 17 porządku obrad dotyczą udzielenia pełnomocnictwa 

dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 do dokonywania w imieniu Powiatu Wieluńskiego 

czynności związanych z podpisywaniem dokumentów dotyczących realizacji trzech 

projektów, na które przyznane zostały pieniądze. Zapytał czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w przedmiotowej 

sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 92/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu pełnomocnictwa do dokonywania czynności w imieniu Powiatu 

Wieluńskiego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 

pn. „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu - nowe perspektywy w transformacji” (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 92/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowoczesne technologie w transformacji”. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że przedmiotowa uchwała dotyczy drugiego z kolei projektu pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu – nowoczesne technologie w transformacji”. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 93/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu pełnomocnictwa do dokonywania czynności w imieniu Powiatu 

Wieluńskiego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 

pn. „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu - nowoczesne technologie w transformacji” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 93/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu pełnomocnictwa  

do dokonywania czynności w imieniu Powiatu Wieluńskiego w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego pn. „Absolwent ZS nr 2  

w Wieluniu - nowe umiejętności w transformacji”. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 94/24 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu pełnomocnictwa do dokonywania czynności w imieniu Powiatu 

Wieluńskiego w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 

pn. „Absolwent ZS nr 2 w Wieluniu - nowe umiejętności w transformacji” (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 94/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2025. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o wprowadzenie.  

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił projekt przedmiotowej uchwały. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał czy to jest  

ta sama kwota, która była w zeszłym roku. 

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, tylko wartości są inne, ponieważ odbiegają  

od ubiegłorocznych w poszczególnych placówkach ze względu na zmienną ilość 

etatów w stosunku do poprzedniego roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał czy w stosunku  

do tamtego roku kwota na etat jest większa czy mniejsza. 

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że musiałby to sprawdzić, ale nie odbiega znacząco, dlatego 

że jest podobna ilość godzin, nabór jest trochę mniejszy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że będzie 

większa. Podał, że jest mniej etatów. 

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odparł, że może być większa, bo to jest też kwestia wynagrodzeń.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu 

Powiatu w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 95/24 w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych przeznaczonych  

na wypłatę dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na rok 2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 95/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 19 

Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 04.12.2023 r. w sprawie 

zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu o zabranie głosu 

poprosił pana naczelnika. 

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, z czego wynika przyjęcie aneksu do porozumienia  

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku pytań 

zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu Aneksu Nr 1  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

Aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 04.12.2023 r. w sprawie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń bezpłatnego transportu  

i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 20 

Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o zreferowanie informacji. 

Pan Zenon – Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że zgodnie z ustaloną zasadą Wydział Edukacji przedstawia 

materiał, który jest kierowany na posiedzenie Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

Rady Powiatu w Wieluniu. Podał, że przedłożona informacja prezentuje działania 

podejmowane w związku z przygotowaniem, organizacją nowego roku szkolnego 

2024/2025. Dodał, że przyjęta przed laty propozycja dla Komisji Edukacji była 

związana z tym, aby przybliżyć członkom komisji organizacje poszczególnych 

placówek, zakres ich działalności itd. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 21 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą umowy z dostawcą na zadanie pn. „Dostawa, 

montaż, konfiguracja i uruchomienie systemu parkingowego na terenie SP ZOZ  

w Wieluniu” - kontynuacja sprawy z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 14.08.2024 r. 



34 
 

 

 

   Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oświadczyła, że analizując 

oferty rynkowe przed postępowaniem przetargowym, z racji wysokiej awaryjności 

tego typu sprzętu, korzystniejszą formą jest umowa dzierżawy, przy czym płatność 

wszystkich rat powoduje, że urządzenie przechodzi na własność zakładu po 3 latach, 

a dzięki temu przez ten okres wszystkie koszty serwisowe, wszystkie tego typu opłaty 

nie są po stronie zakładu. Podała, że opłaty serwisowe, jak wie z doświadczenia,  

i z analizy oferty, które były prezentowane w sposób dwojaki, zarówno w formie 

umowy dzierżawy, jak i w formie umowy kupna- sprzedaży, stanowią znaczące 

kwoty.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odnosząc się do przedłożonego 

przez SP ZOZ w Wieluniu pisma, zwrócił uwagę, że 10 % z 263 tys. zł nie daje 

22.374 zł brutto. Poprosił o wyjaśnienie i podanie ile wynosi pierwsza rata z tytułu 

dzierżawy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie przeliczała kwot, które podała w piśmie księgowa. Powołując się na zapisy  

w umowie podała, że wartość brutto to jest kwota 22.374,93 zł, pierwsza rata tytułu 

dzierżawnego 10 % i potem pojawia się ta wartość, cały system 36 rat, pozostała  

do spłaty należność jest rozłożona na 35 rat. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu oświadczył, że suma rat się 

zgadza, tylko wartość 10 % nie pasuje.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka w umowie jest 

podana łączna wartość zamówienia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 263 tys. zł brutto. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił panią dyrektor  

o sprawdzenie tej kwestii.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zobowiązała się  

do przeanalizowania i sprawdzenia tej kwestii. Podkreśliła, że umowa posiada 

kontrasygnatę głównego księgowego.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą 

umowy z dostawcą na zadanie pn. „Dostawa, montaż, konfiguracja i uruchomienie 

systemu parkingowego na terenie SP ZOZ w Wieluniu” - kontynuacja sprawy  

z VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 14.08.2024 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 26.08.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przedstawiła przedmiotową 

informację.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w ww. sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

26.08.2024 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 23 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2024 r., sporządzoną według 

stanu księgowego na dzień 29.08.2024 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy można liczyć, 

że należności od NFZ spłyną. Zwrócił uwagę, że zwiększyła się dość znacznie kwota.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że należności 

NFZ są na bardzo wysokim poziomie. Odpowiedziała, że te należności  

jak najbardziej wpłyną, bo są to należności, które wynikają z przeliczenia procedur,  

z ustawy podwyżkowej i tych elementów.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy one  

są wyfakturowane.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że należności, jeżeli się pojawiają w tym zestawieniu, to są tylko wyfakturowane,  

i jeżeli spojrzelibyście w system księgowy zakładu, w zestawienie faktur, należności  

i zobowiązań, to tutaj te stany się pokryją. Wskazała, że nie są natomiast 

wyfakturowane, dlatego że fundusz nie daje takiej możliwości fizycznej w systemie, 

nadwykonania i to nawet nadwykonania w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej, 

gdzie za drugi kwartał jest blisko pół miliona nadwykonań nielimitowanych, więc  

w tym przypadku fundusz musi zapłacić, ale na razie koszty zostały poniesione,  

a środków nie ma. Podała, że wszystkie szpitale otrzymały informację, że do końca 



37 
 

września te środki mają być uruchomione. Wskazała również, że nadwykonania  

są w limitach, największe w zakresie endoprotezoplastyki na poziomie 1 mln zł.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją 

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.07.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

29.08.2024 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 24 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu  

na lata 2023-2025” (za okres I-VI 2024 r.) - temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła sprawozdanie  

z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-2024” za okres 

od stycznia do czerwca 2024 r.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są pytania 

do sprawozdania.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czym spowodowany 

jest znaczny wzrost złego wyniku finansowego oddziału położniczo-

ginekologicznego. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że spadającą liczbą urodzeń.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu wskazał, że przychody  

są na podobnym poziomie, koszty bezpośrednie wzrosły, wynik finansowy 

porównując do zeszłego roku – różnica ponad (-)500 tys. zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zakomunikowała,  

że to, że poziom przychodów pozostał na tym samym poziomie, to bardzo źle, 

dlatego że to świadczy o spadku też przychodów i liczby porodów. Poinformowała,  

że w części ginekologicznej zabiegów wykonywanych jest nawet więcej, to co ma 

znaczenie to KOC, czyli koordynowana opieka ciężarnych. Szpital w tym programie 

na razie i tak wychodzi lepiej, niż jak byśmy tego programu nie mieli, niemniej jednak 

zakład otrzymuje pieniądze w ramach położnictwa, noworodków tylko za urodzone 

dzieci. Nikogo nie interesuje ile dziecko przebywa w szpitalu, czy to jest cesarskie 

cięcie, czy poród naturalny. Podała przykład: jeżeli kobieta jest leczona w innym 

szpitalu, a urodzi u nas, to my dostajemy bardzo dobre pieniądze za ten poród,  

np. 7 tys. zł, ale jeżeli prowadzimy, leczymy kobietę w ciąży i ona pojawi się  

2 lub 3 razy na oddziale położniczym z racji ciąży, a nie urodzi u nas, to my mamy 

tylko koszty, a nie mamy przychodów. Podkreśliła, że jeżeli chodzi o oddział 

położniczy istotna jest liczba porodów. Podała, że koszty, które wzrosły  

są powiązane w tym okresie tylko i wyłącznie z ustawą o najniższym wynagrodzeniu 

w podmiotach leczniczych, dlatego że podwyżka 1 lipca dotyczy wszystkich grup 

zawodowych medycznych i to są podwyżki znaczące. Dodała, że ograniczenia  

nie są możliwe z tego względu, że przelicza się liczbę personelu na liczbę łóżek.  

Z kolei jeżeli zmniejszona zostałaby liczba łóżek np. na ginekologii, co można zrobić, 

to zostanie zmniejszony ryczałt, bo nie ma oddzielnych kontraktów w zakresie 

położnictwa i ginekologii, na razie to jest jeden kontrakt, a szpital wieluński ryczałt 

wykonuje bez problemu, za I półrocze wykonano 108 % ryczałtu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co zadziało się  

na oddziale chirurgii urazowo-ortopedycznej, że też jest taki znaczny wzrost,  

co jest przyczyną. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że na oddziale ortopedycznym nie ma uwidocznionego przychodu w wysokości 1 mln 

zł z endoprotezoplastyki, a koszty ujęte są wszystkie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dopytał, dlaczego  

ten przychód nie jest uwzględniony. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to spowodowane tym, że nie może wystawić faktury za ten okres. Wyjaśniła,  
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że to są procedury nielimitowane, które zawsze były finansowane, ale zawsze  

z opóźnieniem. Wskazała, że to jest to o czym mówi, że fundusz się w szpitalu 

kredytuje i niestety na 0 %. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w ww. sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-

2025” (za okres I-VI 2024 r.) - temat sesyjny (głosowało 4 członków, nieobecny  

Pan Jakub Jurdziński). 

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w Radzie Porozumienia 

oraz powołania członków Zespołu Operacyjnego do opracowania i wdrażania 

Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że w związku z przeniesieniem pracownika zatrudnionego w Starostwie Powiatowym 

do pracy w innym urzędzie należy uzupełnić skład Zespołu Operacyjnego. 

Zaproponował wprowadzenie poprawki do § 1, polegającej na dopisaniu po myślniku 

wyrazów „Koordynator Zespołu”. Wobec braku uwag zapytał kto jest „za” podjęciem 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 96/24 zmieniającą uchwałę w sprawie upoważnienia do reprezentowania Powiatu 

Wieluńskiego w Radzie Porozumienia oraz powołania członków Zespołu 

Operacyjnego do opracowania i wdrażania Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu 

ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030 z poprawką do § 1, polegającą na dopisaniu 

„Koordynator Zespołu” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński). 

Uchwała Nr 96/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

 

 

 

   Z sali obrad wyszedł pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu przedstawiła zmiany dotyczące 

organizacji Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że dwa wydziały 

zostaną wyodrębnione z jednego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że bez 

zastępcy.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że kosztów  

nie będzie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu dopytał, czy oddziałem będzie 

kierował kierownik. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Zapytał czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 
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Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 97/24 w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub 

Jurdziński, Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 97/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia 

do podjęcia czynności prawnych polegających na zaciągnięciu pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 98/24 w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zaciągnięciu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 98/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia upoważnienia 

do podjęcia czynności prawnych polegających na zawarciu umowy z Bankiem 

Gospodarstwa Krajowego, któremu zostaną powierzone czynności związane  

z organizacją i obsługą emisji obligacji. 

 

  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił skarbnika 

powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 99/24 w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zawarciu umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, któremu 

zostaną powierzone czynności związane z organizacją i obsługą emisji obligacji 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 99/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie. 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 100/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 100/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

    Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że układ 

wykonawczy to jest rozpisanie na paragrafy dochodów i wydatków w związku  

z uchwałą Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku pytań 

zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 101/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 101/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową uchwałę.  

   Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że z inwestycji 

budowa domu dziecka zdejmowane są środki. Zapytał, co się wydarzyło. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że planowane jest ogłoszenie przetargu.  

   Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że mowa jest  

o pracach projektowych.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wskazał, że na zadanie była 

zaplanowana kwota 70 tys. zł, zdejmowane jest 30 tys. zł, zadanie pozostaje 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu nie ma żadnego 

programu, w ramach którego można byłoby pozyskać środki na to żeby wybudować 

dom dziecka.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że projekt 

trzeba zrobić, tylko i tak w tym roku żadnej płatności nie będzie, a jest potrzeba 

przeniesienia środków. 
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   Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał czy coś się wydarzyło 

w Powiatowym Zarządu Dróg, dlaczego likwiduje się zadanie: zakup samochodu 

ciężarowego i przeznacza się te środki na zakup ciągnika. 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będzie potrzebny do akcji zimy. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 102/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 102/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

   Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił uchwałę  

w przedmiotowej sprawie. Dodatkowo przekazał, że otrzymał informację od pana 

Zenona Kołodzieja na pytanie dotyczące wysokości środków finansowych 

przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli,  

z której wynika, że w tym roku na etat jest  1.366,91 zł, natomiast w tamtym roku było 

1.347 zł na etat. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 103/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  

Uchwała Nr 103/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 33 

Sprawy bieżące. 

 

 

      Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zamknął punkt 33.  

  

 

 

Pkt 34 

Wolne wnioski. 

 

Na XI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  
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Pkt 35 

Zamknięcie XI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. Podziękował za udział.  

 

 

Protokołowała: 

 

Paulina  Bednik  

Inspektor  

 

Anna Zychla 

Inspektor  

 

 

 


